



## AD3ES PLUS

## AD3ES PLUS

- Vitamin A, D3, Vitamin E and Selenium is a premix produced to meet the daily requirements of cattle, cattle, sheep and poultry. At the same time, it helps them to enjoy good health by improving and strengthening the immune system.
- The food supplement strongly contributes to muscle growth, provides the development and regeneration of nervous tissue, bone and skin. It also protects the wall of blood vessels and other tissues, and reduces the risk of muscle disease, inability to terminate, miscarriage, and loss of offspring because it contains selenium. It also prevents deterioration of skin quality, growth retardation, bone disorders (rickets), and liver disorders. Very high quality and certified supplement.

### Usage:

- It is recommended to use cows from 1 liter per ton, sheep and goats from 0.25 liters per ton, for poultry from 1 liter per ton, and the liquid is mixed with water.

### Packaging:

- 1-liter bottle.
- 5-liter bottle.

- فيتامين أ ود و 3 فيتامين هـ والسيلينيوم عبارة عن مزيج مسبق يتم إنتاجه لتلبية الاحتياجات اليومية للماشية والأبقار والأغنام والدواجن. في نفس الوقت يساعدهم على التمتع بصحة جيدة من خلال تحسين وتقوية جهاز المناعة
- يساهم المكمل الغذائي بقوة في نمو العضلات ، ويوفر تطوير وتجديد الأنسجة العصبية والعظام والجلد. كما أنه يحمي جدار الأوعية الدموية والأنسجة الأخرى ، ويقلل من مخاطر الإصابة بأمراض العضلات ، وعدم القدرة على الإنهاء ، والإجهاد ، وفقدان النسل لاحتوائه على عنصر السيلينيوم. كما أنه يمنع تدهور جودة الجلد وتأخر النمو واضطرابات العظام (الكساح) واضطرابات الكبد. جودة عالية جدا ومكملات معتمدة

### طريقة الاستخدام

- يوصى باستخدام الأبقار من 1 لتر للطن والأغنام والماعز من 0.25 لتر للطن لدواجن من 1 لتر للطن و يخلط السائل مع الماء

### التعبئة

- زجاجة 1 لتر .
- زجاجة 5 لتر .